

**Datum** 4 november 2014

**Tijdstip** 18:00

**Locatie** E139

**Aanwezig** Marlies Aerts, Frank Bax, Gerry Benaets, Michiel Binnard, Ruben Degeling, Pieter-Jan Dirx, Dorien Eerdeken, Nathalie Geraerts, Michael Hayen, Marnick Hermans, Sofie Hoste, Pieter Huybrechts, Joren Janssen, Laurens Kempeneers, Jurn Krux, Arne Nys, Tobias Proost, Alain Robert, Michelle van der Meer, Marion Wittenberg

**Verontschuldigd** Michiel Arnouts, Lucas Bellens, Eline Ordies (Volmacht aan Dorien Eerdeken), Willemien Marnef

**Verslagneer** Frank Bax, Dorien Eerdeken, Michael Hayen

**Voorzitter** Dorien Eerdeken

## 1 *Goedkeuringen en opvolging*

### 1.1 **Goedkeuring en opvolging verslag 23-10-2014**

Er was geen interesse voor een WG rond de besparingen vanuit de studentenraad van de PXL.

Voor de schermen in het KHLim-gebouw moet dit eerst worden nagevraagd bij DCM of er toegang toe is via hun.

Tobias vraagt of er toegang tot de KHLim schermen mogelijk is.

Het verslag van de eetcommissie wordt doorgemaid naar alle leden en op e-com geplaatst.

Er wordt volgende keer aan Studentenvoorzieningen gevraagd of er extra stopcontacten in de bib komen.

## 2 *Terugkoppeling raden*

### 2.1 **Faculteitsraad IIW**

Er werd niets relevant voor StuRa besproken.

## 3 *Studentenraad*

---

### 3.1 Invullen mandaten

Marnick wordt verkozen tot lid van de Bibliotheekbeleidscommissie.

### 3.2 Wijziging tuchtreglement

Het nieuwe tuchtreglement werd unaniem goedgekeurd.

### 3.3 International Council

De “meeting of functions” van het International Council heeft plaatsgevonden. Hierin werden verkozen: Caroline Osoro als Chairlady, Saud Kahn als Vice-Chairman en Sali Dauda Mohammed als Secretary. Deze worden goedgekeurd door de AV.

### 3.4 Actie tegen besparingen

StuRa betreurt het dat personen met een bepaalde ideologische overtuiging in naam van de Studentenraad bepaalde standpunten verkondigen. StuRa gaat zich dan ook van de “Actiegroepering tegen de verhoging van het inschrijvingsgeld” (ATVI) distantiëren en wil een actie oprichten in functie van de kwaliteitszorg.

Dorien maakt een tekst met de visie van StuRa, waarin StuRa zich distantieert van de ATVI.

## 4 *Onderwijs*

---

### 4.1 OMT-werving

De OMT-werving kan niet worden weggeschoven van StuRa. Zij is en blijft eindverantwoordelijke omdat dit door het participatiedecreet bepaald werd. De OMT's moeten gezien worden als organen waar StuRa de leden voor dient af te leveren, zij het niet per se vanuit haar eigen rangen. De aanduiding kan volgens het decreet niet gebeuren door de instelling zelf omdat dit kadert in het controleren van de kwaliteitszorg van desbetreffende instelling.

Op dit moment zijn er in sommige opleidingen al OMT-studenten aangeduid door het personeel. Hier moet rekening mee gehouden worden.

Er wordt een werkgroep opgericht rond de OMT's. Kandidaten zijn: Jurn, Arne, Marnick, Ruben, Alain, Pieter-Jan, Gerry, Laurens, Tobias, Marlies, Eline, Dorien.

### 4.2 Academische kalenders

Er is opnieuw een voorstel gekomen vanuit VLIR – VLOHRA – VVS om het academiejaar te hervormen. Grote nieuwigheid is onder andere het feit dat zij een onmiddellijke 2<sup>e</sup> examenkans voorstellen na de kerstexamens.

Alain en Arne werken een standpunt van StuRa uit rond de academische kalenders, waarin ze alle punten van de AV aanhalen.

### 4.3 Minimumfaciliteiten studenten met een gezin en student-ondernemer

Er liggen op dit ogenblik twee voorstellen tot minimumfaciliteiten op tafel. Het voorstel voor studenten met een gezin wil studenten met bijvoorbeeld kleine kinderen de mogelijkheid geven bepaalde faciliteiten aan te vragen. Mogelijks wordt dit nog verder uitgebreid naar studenten met hulpbehoevende gezinsleden.

Het statuut student-ondernemer dient ook verder besproken te worden, liefst gedurende een werkgroep al dan niet in samenwerking met enkele student-ondernemers om de voeling met het doelpubliek te verhogen.

De AV kan zich vinden in de minimumfaciliteiten voor beide voorstellen.

## 5 Student

---

### 5.1 Enquête studentenvoorzieningen

Van zodra de enquête na een laatste check goedgekeurd wordt door studentenvoorzieningen zullen we deze publiceren en verspreiden. Er wordt gepolst of we nog een vraag kunnen toevoegen, nl. "Ben jij tegen de besparingen in het onderwijs?". De AV is het erover eens dat we dit beter niet doen aangezien deze vraag sterk uit de context wordt gehaald. Verder moeten we ons de vraag stellen of we echt geïnteresseerd zijn in deze informatie, of deze wel nuttig is.

### 5.2 Subsidies verenigingen

Vanaf volgend academiejaar zullen er slechts twee types studentenverenigingen zijn: klassieke en alternatieve. Voor de alternatieve studentenverenigingen wil men in plaats van een vast subsidiebedrag overstappen op een variabel dat gebaseerd is op de activiteiten die ze inrichten. Er wordt gevraagd of de voorwaarde voor erkenning ook worden aangepast voor alternatieve verenigingen. Dit is niet zo, een vereniging zal erkend worden zolang ze voor studenten bedoeld zijn. Elk jaar moet overigens een visie worden ingediend waarin de vereniging duidelijk maakt wat zij voor de student zal doen. De controle op de activiteiten van alternatieve verenigingen zal zoals bij klassieke verlopen: de vereniging moet een lijst doorsturen en online beschikbaar maken op het einde van het semester. Dit voorstel wordt door de AV goedgekeurd.

Verder worden op dit moment de subsidies van vorig semester verdeeld en kan er dus een Verenigingsraad samengeroepen worden.

Michiel roept een Verenigingsraad samen.

## 5.3 Cultuursubsidies

Er werden enkele aanvragen tot cultuursubsidies gedaan die StuRa moet goed- of afkeuren:

- Studentenvereniging DIP's vraagt een subsidie aan voor hun schaatsactiviteit: De AV vindt deze aanvraag onterecht omdat het moeilijk te definiëren valt onder cultuur.
- Studentenvereniging DIP's vraagt tevens een subsidie aan voor hun paintballactiviteit: Omwille van dezelfde reden keurt de AV ook deze aanvraag af
- Studentenvereniging Filii Lamberti vraagt een subsidie aan voor hun Italiaanse avond: De AV stuurt deze aanvraag terug wegens onvolledigheid. Er worden geen inkomsten gebudgetteerd terwijl zij wel inkom vragen. Verder zou hen gevraagd moeten worden of zij het eten via de Horeservi-subsidie hebben aangekocht.
- StuRa vraagt een subsidie aan voor de filmavond: Ook deze aanvraag wordt teruggestuurd wegens onvolledigheid (geen inkomsten gespecificeerd).
- Frank Bax vraagt een subsidie aan voor de Beleidsinformatica-dag: De AV merkt op dat deze slechts een beperkte groep studenten aangaat. Desalniettemin wordt een subsidie van €120 goedgekeurd mits de opmerking dat de volgende keer op een breder publiek gemikt zou moeten worden.

Gezien de discussie rond wat we onder cultuur verstaan, zou het cultuursubsidierichtlijndocument een duidelijke definitie moeten bevatten.

Pieter roept een werkgroep samen.

## 5.4 Filmavond

Omdat de film "The Hunger Games: Mockingjay pt. 1" pas vanaf 19 november 2014 beschikbaar is, zijn we genoodzaakt de datum te verplaatsen naar 19 november. Vanaf volgende week zullen de tickets verkocht worden.

Frank stelt een planning voor de ticketverkoop op.

Tobias maakt een Facebook evenement aan, waarin ook de data van voorverkoop worden meegedeeld.

# 6 *Varia*

---

## 6.1 Mededelingen

Er wordt opgeroepen om eventuele agendapunten altijd door te geven, ook zonder expliciete vraag hiernaar. Dit geldt in het bijzonder voor punten betreffende raden en/of commissies die tussen twee AV's hebben plaatsgevonden.

Verder wordt er gevraagd om al eens na te denken over agendapunten voor de rectoraatsvergadering van 1 december 2014.

Dorien maakt een topic op e-com aan om voorstellen voor agendapunten aan te halen.

## 6.2 Rondvraag

Er wordt opgemerkt of we, net zoals bij Josée Vrancken, een afscheidscadeautje voor het pensioen van Danny Smets kunnen zorgen.

Studenten van de UHasselt zijn automatisch lid bij de PBL. Wanneer de lidkaarten beschikbaar zijn, is nog niet duidelijk, maar we zouden dit best al communiceren zodat studenten niet al een abonnement nemen.

Tobias communiceert dit.

De kadertent zou te klein zijn voor sommige verenigingen.

Er zijn enkele problemen met de lockers in Hasselt: sommigen zijn stuk en anderen blijven vaak vol zitten, hoewel deze elke avond leeggemaakt moeten worden.

Frank meldt aan Studentenvoorzieningen dat deze elke dag leeggemaakt moeten worden.

In de gang tussen het gebouw van architectuur en gebouw D is er geen licht aan. Verder is het licht aan de uitgang van het gebouw van architectuur nog steeds niet gemaakt.